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سخن با کیاها"به شعور ملت
توهین ننید"
Posted on ۱۳۹۹/۱۲/۰۹

ه یزدانسیف ال

ی آقای کیا یعن آقا ابراهیم حاتم کیا دست به سخن و قلم خوب دارد،
کـه ایـن روزهـا ماننـد آن مـداح محتـرم کـه از وقتـ احسـاس کـرد جمعیـت
پـامنبریش زیـاد شـده ، شـان مـداح اهـل بیـت را بـرای خـودش کـم دیـد و
خودش را "هادی " قلمداد کرد، ظاهرا ایشان هم خودش را "میزان" فرهن
کرده و صغیر و کبیر را زیر تیغ ممیزی با شاخص های ذهن و سینما تلق

خود م برد.
کیا یعن آن ی کشور یعن ر بین المللاز خجالت سینما گر روشنف در همین راستا" حساب "و به قول تحلیل نویسان سیاس

 "عباس کیا رستم" در آمده است.

خوب  حاتم کیا هم یار شهید اهل قلم آوین بزرگ بوده و هم کلّ جایزه از جشنواره های وطن درو کرده و ما نم توانیم
بوییم :چرا این روزها این قدر "میزان"  و" شاخص " شده ای؟ باز خدا پدر ایشان را بیامرزد که در روزهای سخت قد کشیده

است.

البته کیارستم هم که خود را شاخص نوگرای و روشنفری سینمای ایران م داند و از ناه هم مسلانش"هر چه آن خسرو کند
شیرین بود" است، ی جای ی حرفای متقابلا زده ، که دکتر ایوب ، معاون محترم سینمای وزارت ارشاد م فرمایند:

منظورش چیز دیری بودهاست .

فلذا به احترام دکتر ایوب هم که شده باید بوییم این چیزی که ما م فهمیم نبوده است!

خوب ایشان  هم که وجهه بین الملل دارد و توی این بازار آشفته بازسازی چهره بین الملل فرهن کشور نبایدبرخوردی بشود
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که به تیریج قبایش بربخورد و خدای نرده جهانیان مارا به خاطر بد رفتاری با ی فیلم ساز جهان تقبیح کنند.

گرچه  گویا کیارستم نمیداند که اولین فیلم قابل اعتنای حاتم کیا در جشنواره فجرسال 1367 ارائه شده ، که 7 ماه بعد
ازجن است و ایشان نم توانسته مارا برای تلف شدن تحری کند.

ما که حق نداریم بوییم ضوابط حاکم بر فیلم سازی آقای حاتم کیا چیست که محصولش م شود فیلم "چ" که حت نام از
قهرمان شست حصر پاوه یعن یعن خانم دباغ و هم چنین گروه ضربت کرمانشاه برده نم شود.  حت  ما که نباید بپرسیم

نتیجه پیش تحقیقاتتان برای ساختن فیلم"چ" در پاوه و کرمانشاه به کجا رسید؟

به هر حال زندگ خرج دارد، همین قدر که اهل سیاست وطن خرج ادم در بیاید ، جای شر دارد.

ما که حق نداریم از آقای کیا رستم بپرسیم : آخر مر شما برای چشاندن طعم شیرین گیلاس به عنوان انیزه ای برای خوب
زندگ کردن این مردم ، فیلم نم سازید؟ آیا در دوران فیلمسازی و درو کردن جوایز جشنواره های بین الملل ، هیچ اتفاق از
مردم انقلاب کرده ، یا مدافعین ایران بزرگ، توجه شما را به عنوان سوژه فیلم جلب نرده است؟ مثلا مثل" رونوشت برا بر

اصل" و یا "مثل ی عاشق" که ماشاللا چون بین الملل شده اید دیر برای ملل دیر ساخته اید.

اما به عنوان ی شهروند و مصرف کننده محصولات هنری شما دو بزرگوار – با همه احترام که به هردو قایلم‐ حق دارم
بویم ، خودتان را و هنرتان را در حد و جایاه واقع خودش ببینید و فر ننید ما و کارکرد هایمان محصول تربیت ناش از

دیدن آثار شماست.

شاید مثل ها و مثال ها و تیه کلام های از آثارتان بین جوان ها به کار گرفته شود، که در این زمینه گنج قارون و قیصر آمار
بهتری دارند. اما هیچدام فرهن ساز نیستید و از این بابت نه منت بر گردنمان دارید ونه بدهارید!

 فیلم های دیدن و مسئولانه ای در حد خودتان ساختید و از بسیاری از گیشه ای سازان بهترید. اما یادتان باشد که سینما گرید
و ط 13 سال گذشته جمعیت سینما برو از سالیانه 55 میلیون نفر به 13 میلیون نفر تقلیل پیدا کرده و آب هم از آب تان

نخورده است.

آقایان کیا ها ! ما و جوانان ما آنقدر شعور دارند که برای انتخاب راه ، تیه بر داستان های فیلم های شما و یا هر فیلم دیری
ننند، اگر دوست دارید با هم زور آزمای کنید لطفا شعور ملت را وجه المصالحه  دعواهای خود قرار ندهید . برای ملت ما ،

شما هردو در حوزه خاص خودتان "هنرمندان "قابل احترامید.

شما بزرگواران که به عنوان هنرمند، دنبال نمایش توان هنری  خود و گذران زندگ هایتان هستید، و ماهم نمیتوانیم و حق نداریم
بپرسیم چرا؟ بهتر نیست در همان محدوده خودتان بحث کنید و ما را منتر و دست آموز خودتان فرض ننید؟

همین و بس!


